
Beste griffie,

Vanavond staat Waldervaart op de agenda. Om het plan financieel mogelijk te maken is 
oa onderzoek gedaan door Hevo naar de kosten van nieuwbouw/renovatie van scholen. 
De uitkomsten van dit onderzoek zou in Q1 naar raad gaan. Is dat gebeurd?
En het is toch zo dat als het IHP wordt herijkt, dat daar een besluit van de raad voor 
nodig is? 

Met vriendelijke groet,

Joke Menkveld
GroenLinks


